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一、 各部位名稱 Machine Structure： 
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二、引擎啟動前確認 Check Before Engine Starts 

1. 各部位螺絲，螺帽等有無鬆動現象。 

Check bolts and nuts of all parts to avoid any looseness.  

2. 把手架各個手柄有無鬆動現象。 

Check the handle bracket to avoid any looseness.  

3. 各潤滑部位是否依照指示適時加入潤滑油。 

Follow the direction, make sure the lubrication oil is already added in all lubrication parts.  

4. 機械稍作運轉移動，檢查有無異常的聲音及異常發熱的地方。 

Start the engine and moving the machine to check if there is any abnormal noise and heat.  

5. 作業刀具之刀口或左右邊必需配合軸心轉向否則無法作業。 

The edge or left and right sides of the blade should be coordinated with the rotational direction of 

the axle, otherwise will not be able to operate. 
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三、操作使用說明影片 Operation Guide Video 

 

 
 

 
英文 English                     中文 Chinese 

 

四、潤滑/調整 Lubrication/ Adjustment 

1. 引擎：由混合汽油中取得潤滑，比例為 25：1（無鉛汽油：2T 機油），工具袋內附 1 公升比例油

桶，請多加利用。 

Engine: Lubrication provided by the mixed gasoline at the ratio of 25:1 (unleaded gasoline: 2-stroke 

oil); a 1-liter ratio fuel drum is available in the toolkit for easy operation. 

2. 減速器箱：＃140 多效齒輪油(添加二硫化鉬為佳)。 

Reducing gear box:＃140multi-purpose gearing fluid (add molybdenum disulphide) 

3. 引擎迴轉速度調整：引擎慢速運轉時（1500～2000RPM）耕耘軸須呈靜止狀態。 

Adjustment of engine RPM: With the engine on a low speed (1500～2000RPM), the tiller shaft shall 

remain still. 

4. 把手架高低調整：在把手架銘牌板上部的下方螺絲、螺帽鬆開，再依操作者之需要，由高低調

整板上三孔調整高低（亦可由阻力棒調整高低）。 

Adjustment of handlebar height: By loosening the screws and nuts below the nameplate on the 

handle bar, you may adjust the height of the handlebar using the 3 holes on the adjustment panel (or 

using the drag bar.)   

 

五、安全注意事項 Safety Remarks  

1. 作業前機器檢查：檢查機器時，必須在引擎完全停止的安全狀況下檢查。 

Checks before operation: When checking the machine, be sure to do so when the engine has 

stopped completely. 

2. 作業器具檢查：作業刀具的各部螺絲、螺帽必須確實鎖緊。 

Checking operating devices: Be sure all screws and nuts of the blades are duly tightened. 

3. 作業中的安全事項：作業者須有安穩的作業姿勢。在較硬土質作業時，須加強阻力，並確實握

著把手架，以備隨時給予後阻力，以達到碎土、除草效果。 

Safety during operation: The operator must keep a sound operating posture. When working on hard 

soils, be sure to hold the handlebar still for additional drag and soil crushing and weed removing 

effects. 

4. 室內作業要注意空氣清新：室內作業由於引擎排出廢氣，易引起中毒現象，在室內作業一定要

將門窗打開使空氣對流。 

Fresh air is essential to indoor operations: With the engine emitting waste gas indoors, intoxication 

may result. When working indoors, be sure to have the doors and windows open for sound air flow. 

5. 燃料補給：引擎一定要熄火。本機種使用二衝程混合汽油，引擎油箱或儲油桶之混合油長期儲
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放後，使用前請充份搖勻。加油時，附近嚴禁煙火。 

Feeding fuel: To do so, be sure to turn off the engine. This machine uses a 2-stroke mixed gasoline 

which is usually stored in the fuel tank of storage drums for a long time. Before using it, be sure to 

shake it well and when adding fuel, smoking and lightening fires are strictly prohibited in the area. 

6. 潤滑油檢查：作業前必須確實檢查齒輪是否足夠。 

Checking the lubricant: Before operation, be sure to check if there is enough lubricant. 

 

六、長期置放 Long-Term Storage 

1. 各部清洗乾淨後，檢查各部位螺絲是否有鬆動、漏油、損壞。 

After cleaning all parts, to check if there is any looseness or oil leak or damages for all bolts of each 

part. 

本機易生銹部分，在使用後，清洗乾淨並必須塗抹防銹油或噴漆以防生銹。 

For the easily rusted parts of the machine: after using the machine, should wash clean and daub with 

the antirust oil or spray paint to prevent rusting . 

將油箱燃料漏乾並將引擎發動至自行熄火為止(化油器及油管內均無燃料)再將火星塞口處入機

油於汽缸內，爾後拉引擎起動拉柄，使活塞反覆運動十數次，再把火星塞鎖緊，並使活塞於汽

缸內呈壓縮狀態。 

Drain away the fuel from the fuel tank and switch on the engine until the engine stopped(no fuel in 

carburetor and oil pipe)and infuse the engine oil into the cylinder from the spark plug cap and then 

pull the engine start handle to move the piston back and forth for more than ten times , then lock 

the spark plug to make the piston stay in compression condition in the cylinder 

 

七、隨機配件清單 Accessories 

1. 六聯耕耘刀 (一組)  6-Rotary Tillage Blade (1 set) 

2. 工具袋 (一只)  Tool Bag (1 bag) 
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